

MCE El Cerrito: Choice is power.

Your electric account(s) was enrolled with MCE's cleaner, low-cost power in May 2015.

You now always have a choice in your energy supply. Here are your options.

MCE Light Green
50% renewable



Your account was enrolled in May 2015. Enjoy more than double the renewable energy offered by PG&E and, on average, pay 1–5% less. It's better for your wallet, the planet, and El Cerrito!

MCE Deep Green
100% renewable



You can choose 100% wind energy. On average, it costs about \$5 more per month than PG&E for the typical home. **Enroll through MCE online or by phone.**

Opt Out
PG&E 22%* renewable



You can opt out of MCE and continue to purchase power from PG&E. **Opt out through MCE online or by phone.**
*most recently verified by PG&E

Please have your PG&E bill on hand because we'll need your account number to process your request.

Learn more at a public meeting!

June 18, 2015 | 6–8:00 p.m.
El Cerrito City Hall
10890 San Pablo Ave.

1 (888) 632–3674 | www.mceCleanEnergy.org/ElCerrito

Terms and Conditions of Service

RATES MCE electric generation rates are stable and cost-competitive. Any changes to MCE rates will be adopted at duly noticed public MCE Board meetings. Changes to PG&E or MCE rates will impact cost comparisons between MCE and PG&E. PG&E charges MCE customers a monthly Power Charge Indifference Adjustment (PCIA) and Franchise Fee Surcharge. These fees are always included in our cost comparisons. View MCE rates and PG&E cost comparisons at www.mceCleanEnergy.org/rates or call 1 (888) 632–3674 for more information. These rates and cost comparisons may change over time. Financial assistance programs like CARE (California Alternative Rates for Energy), FERA (Federal Electric Rate Assistance) and Medical Baseline Allowance remain the same with MCE. If you are enrolled in any of these programs with PG&E, you will continue to be enrolled if you choose MCE.

BILLING You will receive a single monthly bill from PG&E which will include MCE's electric generation charge. MCE's electric generation charge replaces PG&E's electric generation charge. MCE's charge is not a duplicate charge or extra fee. PG&E will continue to charge for electric delivery services. If you opt out of MCE, PG&E will resume charging you for electric generation.

ENROLLMENT MCE became the default electric generation provider in May 2015. California State Assembly Bill 117, passed and signed into law in 2002, requires that programs like MCE automatically enroll customers. Your account was automatically enrolled with MCE's Light Green 50% renewable energy service on your regularly scheduled meter read date in May 2015. You may request to opt out at any time. You may also choose Deep Green 100% renewable energy. To opt out, or to sign up for Deep Green, call 1 (888) 632–3674 or visit www.mceCleanEnergy.org. Please have your PG&E account information on hand to process your request.

OPT OUT You may request to opt out of MCE at any time by calling 1 (888) 632–3674 or by visiting www.mceCleanEnergy.org/opt-out. Please have your PG&E account information on hand to process your request. If you do not opt out before MCE service starts or within 60 days after MCE service starts you will be subject to the payment of a one-time administrative fee (\$5 residential and \$5–25 commercial), will not have the option to return to MCE for one year and will be subject to PG&E's terms and conditions of service. For information on PG&E's terms and conditions visit www.mceCleanEnergy.org/terms. You will not be charged an administrative fee if you opt out before MCE service starts or within the first 60 days after your enrollment with MCE, or if you cancel electric service. Your opt out request must be received five business days prior to your account meter read date in order to switch service to PG&E before your next billing cycle begins. Your account will be transferred to PG&E on your meter read date and cannot be transferred during a billing cycle. You will be charged for all electricity procured by MCE on your behalf prior to the cancellation or transfer of electric service to PG&E.

FAILURE TO PAY MCE may transfer your account to PG&E upon 14 calendar days' written notice to you if you fail to pay your bill. If your service is transferred you will be required to pay the termination fee described above.

MCE is a not-for-profit, community based organization and is governed by a Board of Directors of elected officials from Marin County, Unincorporated Napa County and the Cities of Benicia, El Cerrito, Richmond and San Pablo. We're committed to protecting customer privacy. Learn more at www.mceCleanEnergy.org/privacy

MCE del El Cerrito: Elegir es poder.

En mayo, su(s) cuenta(s) de electricidad fue(ron) inscrita(s) en el servicio de energía más limpia y a bajo costo a MCE.

Gracias a MCE, ahora usted siempre tiene opciones para el suministro de su energía.

Verde Claro de MCE
50% de renovable



Su cuenta ha sido inscrito en mayo del 2015. Reciba más del doble de la energía renovable que le ofrece PG&E y pague 1–5% menos, en promedio. Es mejor para su bolsillo, el planeta, y el El Cerrito!

Verde Fuerte de MCE
100% de renovable



Usted puede elegir el 100% de la energía eólica (del viento). Le cuesta un promedio de \$5 más que la de PG&E, por mes. **Inscríbese en línea o por teléfono.**

Optar por no participar
22%* renovable de PG&E



Usted puede optar por no participar con MCE y continuar comprando la electricidad de PG&E. **Opte por no participar en línea o por teléfono.**
*el más reciente de PG&E

Por favor tenga a mano su cuenta de PG&E, porque necesitaremos el número de su cuenta para procesar su petición.

¡Conózca más en una reunión pública!

18 de junio del 2015 | las 6 a las 8:00 p.m.
El Cerrito City Hall
10890 San Pablo Ave.

1 (888) 632–3674 | www.es.mceCleanEnergy.org

MCE的服務條款和條件

價格 MCE 的電力價格既穩定又具有成本競爭力。任何價格上的變動皆會在MCE公開的董事會會議上通過並適當的知會公眾。PG&E或MCE的價格變動將影響MCE和PG&E的成本比較。PG&E公司向MCE客戶收取月度電力提供商變動調整費（PCIA）和特許權使用附加費（Franchise Fee Surcharge）。這些費用一向都包含在我們的成本比較中。請到www.mceCleanEnergy.org/rates查看 MCE和PG&E的成本比較，或致電 1 (888) 632-3674 以獲取詳情。費率和成本的比較可能會隨時間而改變。財政援助方案像CARE（加利福尼亞替代價格能源），FERA（聯邦電費援助）和Medical Baseline Allowance（醫療基線津貼）在MCE將維持不變。如果您在PG&E參加了任何這些計畫，而且要繼續參加，在選擇MCE後將可以繼續。

計費 您將每月收到來自PG&E的單一賬單，其中將包括MCE的發電費。MCE的發電費會取代PG&E的發電費。MCE的收費並非重複收費或額外費用。PG&E將繼續對供送電的服務收取費用。如果您不選擇MCE，PG&E將恢復對您收取發電費。

登記註冊 MCE于2015年五月成為默認的發電商。根據2002年通過並簽署成為法律的加利福尼亞州議會法案117，要求像MCE這樣的計畫要自動註冊客戶。在2015年五月定期讀取電錶日，您的帳戶已自動被納入到MCE的淺綠色50%的可再生能源的服務中。您可以在任何時候要求退出。您也可以選擇深綠色100%的可再生能源。若要選擇退出，或參加深綠色計畫，請撥打1 (888) 632-3674 或訪問WWW.MCECLEANENERGY.ORG。聯絡時請準備好您的PG&E的賬戶信息以便處理您的請求。

退出 您可在何時候要求退出，請撥打1 (888) 632-3674 或訪問WWW.MCECLEANENERGY.ORG/OPT-OUT。聯絡時請準備好您的PG&E的賬戶信息以便處理您的請求。如果您在MCE服務啟動之前或啟動後60天內不退出MCE服務，您將需要繳納一次性的管理費（住宅5元，商業5-25元），在一年內就不得返回MCE，並且將受到PG&E公司的服務條款和條件約束。有關更多PG&E公司的條款和條件，請訪問WWW.MCECLEANENERGY.ORG/TERMS。如果在MCE的服務啟動前或在服務啟動第60天內退出，或者取消電力服務，您將不會被收取管理費。您的退出請求必須在您的帳戶的電錶讀取日期五個工作日之前收到，才可在下一個計費週期開始切換到PG&E公司的服務。您的帳戶將在您的電錶讀取日當天被轉移到PG&E，在單一帳單週期內不能轉移。您會被收取所有在取消或轉移電服務到PG&E之前，MCE代表您採購的所有電力費用。

未能支付 如果您在書面通知後14個日曆天未支付帳單，MCE將會將您的帳戶轉移到PG&E。如果您的服務被轉移，您將會被要求支付上述終止費。

MCE是一個不以營利為目的，以社區為基礎的組織，負責管理的董事會官員由 MARIN 縣，NAPA 非法人縣，BENICIA，EL CERRITO，RICHMOND 和 SAN PABLO 市所選出，我們致力於保護客戶的隱私。請上 WWW.MCECLEANENERGY.ORG/PRIVACY 了解更多。



1125 Tamalpais Avenue
San Rafael, CA 94901

IMPORTANT INFORMATION ABOUT YOUR ELECTRIC BILL!

¡ADENTRO ENCONTRARÁ INFORMACIÓN IMPORTANTE EN ESPAÑOL!

關於您的電費重要信息！

Save trees. Go paperless.
Email info@mceCleanEnergy.org.

printed on recycled paper with soy based ink



EL CERRITO HAS THE POWER TO CHOOSE CLEANER LOW-COST ENERGY

Josh Steinberg, Executive Chef
Elevation 66 Brewing Company



What's your choice?

MCE offers 50-100% renewable energy at low rates. We can choose energy that comes from clean, renewable sources like solar, wind, biogas, geothermal and hydroelectricity. Welcome to MCE El Cerrito.